
 
I Skarpnäcks koloniområde värnar vi om miljön 

 

 

 

 

Inventeringen har fortsatt och det ser bra ut trots att inte alla områden kommit in med sina 
inventeringar. Man kan gissa att det inte skiljer sig så mycket mellan områdena. Det är många 
som har varmkompost, och för brons krävs att tio procent har varmkompost så det kravet är 
uppfyllt. Det som förvånar är att så många inte samlar regnvatten, som ändå är det bästa för 
växterna. Vi beslöt oss för att bjuda in Ulf Nilsson (trädgårdsrådgivare på Koloniträd-
gårdsförbundet) för att han skulle ge sin bedömning om hur vi ligger till. 

 
Till vår stora glädje visade det sig att vi uppnår de poäng som krävs för bronsnivån. Vi har nu 
alltså brons. En representant från koloniträdgårdsförbundet kommer och överlämnar det nya 
diplomet under en ceremoni i vår. 

Den uppskattade kursen Kompostera? Hur gör man? har hållits även i år under flera tillfällen. 

Årstafältets koloniförening kom på studiebesök för att få tips inför sin miljödiplomerings-
process. 

Ängsgruppen jobbar vidare med blomsterängarna. Två personer fick gå en kurs i lieslåtter på 
Överjärva gård. Den torra väderleken gjorde att ängarna under hösten inte visade upp sig från 
sin bästa sida. På 11:ans äng sådde vi under hösten in Weibulls Fritidshus som är en gräs-
fröblandning som är särskilt lämplig för blomsterängar. Till våren kommer vi att så in Weibulls 
blomsterängsfröblandning som består av både ettåriga och fleråriga sorter som självsår sig. 
Förhoppningsvis kommer blomsterängarna att få en positiv utveckling under 2017,  

Nästa nivå som är silver ses som en möjlighet. 
Miljögruppen 2016 
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